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تساوی ماشین سازی برابر مهمانش

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: تیم فوتبال ماشین سازی تبریز برابر 
مهمانش به تساوی رضایت داد.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، در هفته یازدهم لیگ دسته یک ایران تیم ماشین سازی تبریز عصر 
امروز میزبان تیم پارس جنوبی جم بود که این بازی در پایان با تساوی یک بر یک به اتمام رسید. 
این دیدار در ورزش��گاه 70 هزار نفری یادگار امام بین دو تیمی برگزار ش��د که تا چند سال پیش 
در لیگ برتر حضور داشتند. امیر شهیم برای ماشین سازی و علی بشیری برای تیم پارس جنوبی 
گلزنی کردند. با این نتیجه تیم ماشین سازی تبریز 3 امتیازی شده و همچنان در قعر جدول قرار 
دارد. سبزپوشان تبریزی در 11 بازی خود متحمل 8 شکست شده و تنها برابر تیم مس در کرمان 
و شمس آذر قزوین و پارس جنوبی جم به تساوی رسیده و 3 امتیاز از این 3 تساوی کسب کرده و 
همچنان در قعر جدول قرار دارد. تیم های شاهین شهرداری بوشهر با 4 و استقلال ملاثانی با 10 

امتیاز به همراه ماشین سازی گزینه های اول سقوط به لیگ دسته 2 کشور هستند.

 صدر جدول در تسخیر دبیری
تعویض طلایی سرخپوشان تبریزی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی: تیم دبیری تبریز برابر نماینده همدان به برتری 
دست یافت.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، در هفته چهارم لیگ برتر فوتبال نونهالان کش��ور تیم دبیری 
تبریز امروز در ورزش��گاه مرزداران تبریز میزبان تیم شهید امینی همدان بود که این بازی در 

پایان با برتری تیم دبیری به اتمام رسید.
تی��م میزبان خیل��ی زود و با ضربه دقیق امیر باقری در دقیقه 10 به گل رس��یدند. اما تیم 
همدانی در دقیقه 44 از نقطه پنالتی موفق به زدن گل تساوی شده تا بازی در نیمه نخست 

با تساوی یک بر یک اتمام رسد.
پیش از پایان نیمه نخست، آرین کلاشی در تیم دبیری وارد میدان شد که برگ برنده این 

تیم در این بازی شد.
آرین کلاشی در دقیقه 54 بازی موفق شد دومین گل تیم دبیری را به بازی به ثمر رساند 
تا گره گش��ای بازی تیم های صدر و قعر جدول ش��ده و 3 امتیاز دیگر به حس��اب تیم دبیری 

واریز گردد.
ب��ا این پیروزی تیم دبیری تبریز در هر 4 بازی خود به برتری رس��یده و با 12 امتیاز صدر 

جدول قرار دارد.
دبیری تبریز در برابر مهدیه تبریز، شهرداری اردبیل، زاگرس مهاباد و شهید امینی همدان 

به برتری رسیده است. تیم شهید امینی همدان با 2 امتیاز قعر جدول قرار دارد.

احتمال حضور بازیکن تراکتور در لالیگا

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: باشگاه آلوز اس�پانیا طی درخواست 
رسمی خواستار به خدمت گرفتن بازیکن جوان تیم تراکتور شد.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، باش��گاه آلوز اس��پانیا که در لالیگا اس��پانیا حضور دارد طی 
 درخواس��ت رس��می خواس��تار جذب امیر ابراهیم  زاده بازیک��ن بومی و جوان تراکتور ش��د.

ویکتوریا از بخش ورزش��ی ش��رکت کارامون که در بازار نقل و انتقالات فعالیت دارد با ارسال 
پیامی از امیر ابراهیم زاده برای عقد قرارداد با باشگاه اسپانیایی آلوز دعوت کرده است.

وی همچنین درخواس��ت کرده که مدیر عامل این شرکت با مالک باشگاه تراکتور در مورد 
این انتقال گفت و گو تلفنی داشته باشند که این درخواست ها به ایمیل باشگاه تراکتور ارسال 

شده است.
از قرار معلوم باش��گاه تراکتور مخالفتی با این انتقال ندارد، اما ظاهرا دوست دارد این نقل و 
انتقال از طریق ایجنت باشگاه صورت گیرد در حالی که ابراهیم زاده خود ایجنت دیگری داشته 

و همین سبب شده قضیه به کندی پیش رود.
همی��ن موض��وع س��بب ش��ده ک��ه ابراهی��م زاده تنه��ا ی��ک ب��ازی ب��رای تراکت��ور در 
ای��ن فص��ل انج��ام ده��د و بیش��تر در بازی ه��ای تی��م امی��د از وی اس��تفاده ش��ود، در 
حال��ی ک��ه وی ب��ا تی��م مل��ی نوجوانان کش��ور ب��ه آق��ای گل��ی دور مقدمات��ی قهرمانی 
 آس��یا دس��ت یافت��ه ب��ود و یک��ی از ملی پوش��ان تی��م جوان��ان و امید به ش��مار م��ی رود.

وی در تیم امید تراکتور هم گل های متعددی به ثمر رس��انده اما در تیم بزرگس��الان به وی 
اعتماد لازم نش��ده و ظاهرا س��ولدو اعتقادی به این بازیکن جوان نداش��ته و انتقال به موقع 
ابراهی��م زاده به تیم آلوز می تواند مبلغ قاب��ل توجهی درآمد برای تراکتور در جهت تقویت در 

نیم فصل را به همراه داشته باشد.

انتخابی تیم ملی ووشو برگزار شد
رقابت های انتخابی درون اردویی تیم ملی ووش�و در بخش ساندا مردان، با حضور 

قهرمانان دور گذشته مسابقات جهانی برگزار شد.
رقابت های انتخابی تیم ملی ووشوی ایران در بخش ساندای مردان، روز)شنبه( ۴ دی ۱۴۰۰ با 
حضور مدال آوران ایران در مسابقات جهانی قبل و نفرات برتر مسابقات قهرمانی کشور امسال برگزار 
ش��د تا در پایان، چهار نفر برتر هر وزن به منظور آماده س��ازی جهت حضور در بازی های آسیایی 
۲۰۲۲ هانگژو، وارد تمرینات تیم ملی شوند. در پایان مسابقات انتخابی امروز، اسامی ووشوکاران 

برتر هر وزن به شرح زیر معرفی شد:
وزن ۵۶- کیلوگرم

حسام محمدزاده، ابراهیم نادری، نجم الدین علیمرادی و مهدی کرمانی
وزن ۶۰- کیلوگرم

هادی روزافزای، سعید جاوید، امیرمحمد محسن پور و شجاع پناهی
وزن ۶۵- کیلوگرم

عرفان آهنگریان، محمد فرهادی و رضا عبداللهی)در این وزن سه ورزشکار وارد اردو شدند(
وزن ۷۰- کیلوگرم

محمد رضایی، محمدمهدی کشاورز، کیانوش شیری و محسن محمدسیفی
وزن ۷۵- کیلوگرم

علی خورشیدی، جعفر شیرزاد، حمیدرضا سهندی و یوسف صبری
مسابقات با حضور مهدی علی نژاد عضو هیات رییسه فدراسیون جهانی ووشو و نایب رییس 
کنفدراس��یون آسیا، امیر صدیقی رییس فدراسیون، حس��ین اوجاقی نایب رییس فدراسیون، 

مربیان و مدیران تیم های ملی در محل آکادمی ملی ووشو برگزار شد.

رئیس فدراس�یون بوکس ایران گفت: ش�اید 
ما اسپانس�ر رس�می برای فدراس�یون معرفی 
نکرده ای�م اما با ارزیابی خیلی س�اده مش�خص 
می ش�ود که دس�تاوردهای فدراس�یون در این 
چهار سال، با بودجه ای که وزارت و کمیته به ما 

می دهند شدنی نیست.
حس��ین ثوری،  رئیس فدراس��یون بوکس ، درباره 
عملک��رد فدراس��یون بوک��س در دوره چهارس��اله 
ریاس��تش، توضیح داد: من با افتخ��ار اعلام می کنم 
اتفاقاتی که در چهار س��ال ریاس��ت بنده افتاد برای 
بوکس کش��ور تاریخی بود و بسیار خوشحالم که این 
اتفاقات در یک س��ال آخر دوره چهار س��اله رخ داد. 
چرا که نشان می دهد ما از ابتدای راه دقیق و درست 
برنامه ری��زی کرده ایم که  چنین نتایجی پس از س��ه 

سال به دست آمد.
او اف��زود: برگزاری اردوهای منظم و اس��تاندارد با 
مربی��ان وطنی، جلوگیری از دخالت در کار مربیان و 
ایجاد اعتماد بین اعضای تیم با مدیریت فدراس��یون، 
همگی نشان از برنامه ریزی فدراسیون طی سال های 
اخیر بود. ما چندین اردوی مش��ترک با کش��ورهای 
ترکیه، قزاقستان، ازبکس��تان، آذربایجان و همچنین 
اعزام به ارمنستان را داشته ایم. علاوه بر این اعزام های 
خود را به مسابقات بین المللی در همه رده های سنی 
نیز انجام دادیم. مانند ادوار گذشته به خاطر ترس از 
عدم کس��ب نتیجه یا نبود منابع مالی اعزام های خود 

را لغو نکردیم.
ث��وری درب��اره انتقادهای��ی که به خاط��ر نیاوردن 
اسپانسر میلیاردی به فدراس��یون می شود نیز گفت: 
باید این موضوع را خیلی دقیق توضیح دهم. در همین 
یک س��ال اخیر ما یک اعزام به لهستان، سه اعزام به 
امارات، یک اعزام به صربستان، یک اعزام به ارمنستان 
و یک اع��زام جهت اردوی مش��ترک ب��ه آذربایجان 
داش��ته ایم. ش��ما اگر هر اعزام را ی��ک و نیم میلیارد 

در نظر بگیرید متوجه خواهید ش��د که فدراس��یون 
چه دس��تاوردی در زمینه تامین منابع مالی داش��ته 
است. رئیس فدراسیون بوکس ادامه داد: ما همچنین 
اردوهای خود را در شهرهای مختلف همچون کیش و 
عسلویه برگزار کردیم. از کانکس خوابی بوکسورهای 
تیم ملی به هتل رس��یدیم. اگ��ر همین موضوعات را 
برآورد هزینه کنید متوجه خواهید شد که ما چیزی 
حدود ۱۵ الی ۱۶ میلیارد تومان پول به فدراس��یون 
تزریق کرده ایم. مطمئن باشید اگر ما می خواستیم به 
بودجه خود از کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش که 
چیزی حدود ۳ میلیارد تومان بود بسنده کنیم، هیچ 
ی��ک از این اتفاقات رخ نمی داد. م��ا در زمینه اعزام، 
شاید به صورت رسمی اسپانسری را برای فدراسیون 
معرف��ی نکرده باش��یم اما همه این مناب��ع از طریق 
دوس��تان بنده و خیرین ورزشی تامین شده است. او 

در واکن��ش به ای��ن موضوع ک��ه در اردوی تیم ملی 
همچنان بوکس��ورها اعتراض هایی دارند، توضیح داد: 
بنده هیچ وقت ادعا نمی کنم که همه چیز در س��طح 
ایده آل اس��ت، از نظر من ایده آل یعنی ورزشکار هیچ 
دغدغه ای نداشته و تنها به تمرین و آماده سازی خود 
فکر کند. ما ضعف هایی داشتیم ولی خواهش می کنم 
۴ س��ال اخیر را با ۴ سال قبل از بنده مقایسه کنید، 
در آن زم��ان تفاوت را کاملًا احس��اس می کنید. ما از 
اردوهای داخل کانکس به هتل آکادمی ملی المپیک 
و کیش دس��ت یافتیم که نشان از عملکرد مثبت ما 
است. همچنان نیز کانکس های شهید شیرودی را به 

عنوان آثار تاریخی نگه داشته ایم.
ثوری درب��اره ضعف در زمینه اس��تان ها نیز اظهار 
ک��رد: همانط��ور که گفت��م ضعف وج��ود دارد اما به 
اس��تان های خود ماهی ندادی��م بلکه ماهی گیری یاد 

دادیم. هیچ فدراسیونی برگزاری کلاس های داوری و 
مربیگ��ری را بر عهده هیات هایش نمی گذارد، ولی ما 
این پتانس��یل را که یک راه خوب درآمدزایی است به 
هیات های خود دادیم. استانی که کلاس های بیشتری 
برگزار کرد درآمد خوبی هم داشت و برخی استان ها 
در ای��ن زمینه ضعیف بودند ک��ه باید به این موضوع 
توجه بیشتری ش��ود. بنده از نقد ناراحت نمی شوم و 

تنها از نقدهای غیرمنصفانه دلخور هستم.
او ادام��ه داد: م��ا بوک��س دانش��جویی، کارگری و 
نیروهای مس��لح را راه ان��دازی کردیم و بعد از انقلاب 
برای نخس��تین ب��ار تیم نیروهای مس��لح م��ا عازم 
مسابقات بین المللی ش��د. خیلی از این اتفاق ها برای 
جامعه بوکس آرزو بود که خوش��بختانه به الان آن ها 
دس��ت یافته ایم، ام��ا صحبت های می ش��ود که اصلًا 

درست نیست.
حس��ین ثوری در پایان گفت: تنها چیزی که طی 
چهار س��ال ریاست خودم به آن دس��ت پیدا نکردم، 
بح��ث راه اندازی بوکس بانوان بود ک��ه البته باز هم 
تاکید می کنم با قدرت پیگی��ر راه اندازی این بخش 
هستم. البته با مدارک و مستندات نشان دادیم که راه 
اندازی بوکس بان��وان چقدر می تواند مانع جلوگیری 
از آس��یب اجتماعی، برخی سوء اس��تفاده ها به بهانه 
تمرینات زیر زمینی و ... شود. همه چیز مهیاست و در 
بحث حجاب نیز سعی کرده ایم بهترین هدف گذاری 
را انجام دهیم. ش��اید بگویند زیر ساخت نیست اما ما 
هم همانند رش��ته های دیگر می توانیم با برنامه ریزی 
درست زمان هایی را جهت تمرین تیم های بانوان خود 
در صورت راه اندازی اختصاص دهیم. البته باید بگویم 
ک��ه تصمیم گیرنده نهایی در مورد راه اندازی بوکس 
بانوان رئیس فدراسیون نیست اما با نمایندگان وزارت 
و کمیته جلس��اتی را داش��ته ایم که نتایج نسبتا قابل 
قبولی را به دست آورده ایم. فکر می کنم در چهار سال 

آینده دستاوردهای خوبی را شاهد باشیم.

رییس کمیسیون ورزشکاران فدراسیون جهانی وزنه برداری نحوه 
انتخ�اب ۱۰ وزن المپیک ۲۰۲۴ پاریس را توضیح داد و اعلام کرد که 
مخالف این بوده اند که ورزشکاران دوباره بخواهند تغییر وزن زیادی 

داشته باشند.
با توجه به انتخاب اوزان جدید وزنه برداری برای المپیک 2024 پاریس و 
ارائه آن به کمیته بین المللی المپیک برای تایید نهایی، کمیسیون ورزشکاران 
وزنه برداری در بیانیه ای علت انتخاب این اوزان را اعلام کرد. در حال حاضر 
اوزان ۶1، 73، 8۹، 102 و 102+ کیلوگرم در بخش مردان و در بخش زنان 

اوزان 4۹، 5۹، 71، 81 و 81+ کیلوگرم در المپیک پاریس حضور دارند.
* مخالفت با تعیین اوزان جدید و تغییر وزن ورزشکاران

سارا دیویس رییس کمیسیون ورزشکاران فدراسیون جهانی وزنه برداری 
درباره علت انتخاب این اوزان اعلام کرد: همانطور که اطلاع دارید، تعداد وزنه 
برداران شرکت کننده در المپیک پاریس به 120 نفر کاهش یافته است که 
در 10 وزن ) 5 برای زنان و 5 برای مردان( رقابت خواهند کرد. این در حالی 
است که در المپیک ریو 2۶0 ورزشکار در 15 دسته وزنی و در المپیک توکیو 
1۹۶ ورزشکار در 14 دسته وزنی، شرکت کننده داشتیم. با کاهش اوزان در 
المپیک پاریس، IWF باید تصمیم می گرفت که چه دسته هایی در پاریس 

به رقابت بپردازند.
او ادام��ه داد: ایده ه��ای مختلفی مورد بحث ق��رار گرفت، از جمله تنظیم 
مجدد همه دسته های وزنی و کاهش تعداد کل دسته ها به هشت دسته در 

هر جنسیت، س��پس پنج دسته از آن هشت وزن انتخاب شوند. کمیسیون 
ورزش��کاران کاه��ش وزن بدن را تایید نکرد و معتق��د بود که تغییر مجدد 
دس��ته های وزنی نمی تواند به نفع ورزش��کاران و فدراس��یون جهانی باشد. 
بازی ه��ای المپیک توکیو پاک ترین بازی های تاریخ وزنه برداری بود، به این 
معنی که هر رکوردی توسط ورزشکاران ثبت می شد، پاک بود. ما همچنین 
معتقدیم که اگر دسته بندی ها ثابت بمانند سردرگمی کمتری وجود خواهد 

داشت و اجازه تنظیم مجدد دسته ها را ندادیم.
* نحوه انتخاب اوزان المپیکی

دیویس همچنین گفت: تصمیم انتخاب اوزان س��اده گرفته نشد و منافع 
شخصی هم لحاظ نشد. ما سعی کردیم از یک معیار عینی برای تعیین اوزان 

اس��تفاده کنیم. ما داده هایی از مربیان و اعضای کمیته فنی داشتیم و سعی 
کردیم از داده ها برای تطبیق بهترین دسته های وزنی که بیشترین ورزشکاران 
را در بر می گیرد، استفاده کنیم. روشی که بیشترین معنا را داشت استفاده از 
یک دسته پایین تر بود. به این معنی که در بخش مردان وزن 55 به ۶1 ، ۶7 
به 73 ، 81 به 8۹ ، ۹۶ به  102  و 10۹ به  102+ پرش داشت. همین روش 
برای دسته های زنان هم وجود داشت و وزن 45 به 4۹، 55 به 5۹، ۶4 به 71 
،7۶ به 81 ، و 87 به 81+  تغییر کرد. در گفت وگوهای ما با IOC، مشخص 
شد که آنها معتقدند این یک راه مناسب برای حل این موضوع است. تنظیم 
مجدد کامل دسته ها به این معنی بود که 100 درصد ورزشکاران مجبور به 
تغییر خواهند شد. این 10 وزن هم فقط در بازی های المپیک پاریس اعمال 
می شود. برای همه رویدادهای دیگر، از مسابقات محلی گرفته تا جهانی، تمام 

دسته های وزنی موجود رقابت خواهند کرد.
* دادن زمان به ورزشکاران برای انتخاب وزن المپیکی

دیویس در مورد تعیین سیست کسب سهمیه المپیک نیز تاکید کرد: در 
حال کار با کمیته فنی در مورد سیستم کسل سهمیه هستیم. ما در تلاشیم 
تا سیستمی ایجاد کنیم که برای ورزشکارانی که باید در یک دسته وزنی بالا 
یا پایین بروند زمان لازم برای آماده سازی را داشته باشند. برای اولین بار در 
تاریخ فدراسیون جهانی، ورزشکاران در مورد سیستم کسب سهمیه اطلاعاتی 
خواهد داشت و می توانیم هر چیزی را که معتقدیم به نفع ورزشکاران نیست 

وتو کنیم.

۱۰ وزن وزنه برداری در المپیک پاریس چگونه انتخاب شد؟

رییس کمیته پزش�کی فدراسیون وزنه برداری اعلام کرد که وزنه 
بردار نوجوان ایران بدون اطلاع و قبل از مسابقه خود مکمل مصرف 

کرده بود و با این شرایط مجبورند نظارت ها را بیشتر کنند.
داود باقری درباره اس��تفاده برخی از وزنه ب��رداران از مکمل های آلوده که 
باعث ایجاد مشکل در آزمایش دوپینگ آنها می شود و اخیرا هم یکی از وزنه 
برداران نوجوان درگیر این مساله شده است، بیان کرد: ما از معدود فدراسیون 
هایی هستیم که مکمل های مورد نیاز ورزشکاران را خودمان تهیه و به آنها 
می دهیم حتی در همین شرایطی که فدراسیون با مشکل مالی مواجه بود و 
در تامین تدارکات هم مشکل داشت، باز هم خودمان حتی با اعتبار شخصی، 
مکمل ها را تهیه کردیم و به ورزشکاران دادیم، متاسفانه این اتفاقات هم رخ 
می دهد که برخی وزنه برداران خودشان مکمل هایی را مصرف کنند و اطلاع 
هم نمی دهند. یا پیش از اینکه به اردو بیایند مکمل هایی را مصرف کنند.  
در مورد وزنه بردار نوجوان هم او قبل از مسابقه و بدون اینکه به کسی اطلاع 
بدهد، مکمل را مصرف کرده بود و این درحالی بود که اصلا به به آن مکمل 
احتیاجی نداش��ت اما می خواس��ت بهترین وزنه بردار مسابقات شود و این 

اشتباه را انجام داده و خودش هم متوجه این اشتباه شده است.

او ادامه داد در آغاز اردوی تیم های ملی نوجوانان، جلس��ه ای را با خود 
وزنه برداران برگزار کردم و در مورد مصرف داروها، معافیت دارویی و نحوه 
استفاده از مکمل ها کاملا توضیح دادم و حتی اعلام کردم که چه مکمل 
هایی را می توان استفاده کرد اما حتما این مکمل ها حتما باید از منابع 
اس��تاندارد تهیه شود تا مشکلی نداشته باش��ند و متاسفانه این ورزشکار 
مکملی  را که داش��ته بدون اطلاع سرمربی و مربیان قبل از مسابقه خود 
مصرف کرده است. رئیس کمیته پزشکی فدراسیون وزنه برداری در پاسخ 
به این پرس��ش که چه برنامه ای برای تش��دید نظارت های خود دارند تا 
دوپینگ باعث نش��ود که وزنه برداری ای��ران حضور در بازی های المپیک 
پاری��س را از دس��ت بدهد؟ تصری��ح کرد: ما قبلا هم نظارت داش��تیم و 
برنامه های ما مش��خص است. حتی در مس��ابقات لیگ و قهرمانی کشور 
هم تست دوپینگ می گیریم و اعزام وزنه برداران به مسابقات بین المللی 
هم فقط در ش��رایطی انجام می ش��ود که تست دوپینگ آنها منفی باشد. 
ب��ه هر حال خانواده ه��ا و مربیانی که وزنه برداران را تمرین می دهند هم 
باید همکاری کنند تا مشکلی پیش نیاید. از طرفی ما هم باید نظارت های 
خودمان را تش��دید کنیم و چاره ای جز این نداریم.باید در هیات رئیس��ه 

فدراسیون تصویب کنیم که برای وزنه برداران و حتی مربیان آنها جریمه 
تعیین کنیم و همچنین اتاق ها و وس��ایل وزنه برداران را بازرسی کنیم تا 
مکمل هایی را خودشان بدون اطلاع مصرف نکنند و مصرف تمام مکمل 
ها زیر نظر فدراس��یون باشد. ما مجبوریم که نظارت های خود را تشدید 
کنیم تا دوپینگ نداشته باش��یم. نایب رئیس فدراسیون در مورد رایزنی 
با آژانس بین المللی ضد دوپینگ)ITA( برای کاهش مجازات ورزش��کار 
ایرانی، گفت: ارتباط خوبی داریم و آنها نیز س��والات خوبی از ما پرسیده 
اند. اعلام کردیم ماده ای که وجود داش��ته ب��ه صورت دارو وجود ندارد و 
فقط در مکمل ها موجود است و توضیحات کامل را داده ایم  و داریم این 
نهاد را قانع می کنیم. البته بهتر بود این مساله تا زمانی که برای ورزشکار 

حکم صادر نشده، رسانه ای نمی شد و اعلام آن کار خوبی نبود.
او در م��ورد مش��کل تامین مکمل های اس��تاندارد نی��ز تصریح کرد: 
مکمل های خوب و اس��تاندارد به س��ختی در ایران پیدا می ش��وند. به 
نظرم فدراسیون پزشکی ورزشی باید در این زمینه کمک کند و برنامه ای 
داش��ته باشد و س��همیه ای را برای قهرمانان المپیک و قهرمانان ملی در 

نظر بگیرد.

مصرف خودسرانه مکمل عامل دوپینگ وزنه بردار نوجوان

دخل و خرج فدراسیون بوکس با ریاست ثوری

هروی:

 نتایج تیم ملی کاراته در مسابقات آسیایی خوب بود
ادامه انتقادها به انتخابی فرمالیته فدراسیون برای قهرمانی آسیا؛

دوومیدانی به گل نشسته است!

س�رمربی تیم ملی کاراته، نتایج شاگردانش در رقابت های 
قهرمانی آس�یا را قابل قبول دانس�ت و گف�ت: کاراته ایران 

همچنان جزو قدرت های برتر آسیا و جهان است.
ش��هرام هروی درباره نتایج ملی پوش��ان کاراته ایران در مسابقات 
قهرمانی آسیا، اظهار کرد: سطح کیفی رقابت ها نسبت به دوره های 
گذش��ته بهتر بود و این موضوع را می توان از تقسیم بندی مدال ها 
دریافت کرد. عملکرد کشورهایی مانند امارات، اردن، ویتنام و عربستان 
نشان داد که آنها سرمایه گذاری زیادی روی کاراته انجام داده اند و این 
موضوع می تواند هش��داری برای تمامی مدعیان بازی های آسیایی 
باشد. وی افزود: حتی کامبوج با مربی ایرانی خود در مسابقات قهرمانی آسیا عملکرد خوبی داشت. کشورهایی مانند 
عراق، فیلیپین و هنگ کنگ نیز با استفاده از مربیان مصری، ترکیه ای و ایرانی به دنبال اهداف بزرگی هستند. دیگر 
مثل گذشته نیست که فقط رقابت بین ایران، ژاپن، قزاقستان و در برخی مقاطع چین تایپه باشد. سرمربی تیم ملی 
کاراته تاکید کرد: مسلماً شرایط قهرمانی آسیا با مسابقات جهانی فرق می کند. ما در مسابقات جهانی از رویارویی 
با برخی کشورهای آسیایی خوشحال می شویم اما معادلات کاراته در آسیا متفاوت است. نتایج سالیان اخیر کاراته 
ایران در مسابقات جهانی و مقایسه با قهرمانی آسیا به خوبی نشان می دهد که در رقابت های جهانی راحت تر مبارزه 
می کنیم و سرنوشت مسابقات عادلانه تر در تاتامی رقم می خورد. هروی با اشاره به قدرت کاراته ایران گفت: کاراته 
ایران همچنان از قدرت های آس��یا و جهان اس��ت. ملی پوشان ما به خاطر کرونا و از دست رفتن فرصت حضور در 
مسابقات جهانی با شرایط روحی خاص در قزاقستان حاضر شدند اما با این وجود عملکرد خوبی داشتند و نتایج 
بدست آمده در کومیته انفرادی قابل قبول بود و می توانست حتی بهتر نیز باشد. تیم ملی کاراته مردان در قزاقستان 

موفق به کسب 5 مدال از ۶ فرصت کومیته انفرادی شد و این نتیجه با توجه به شرایط، قابل قبول بود.
هروی درباره نحوه قضاوت داوران در مسابقات کاراته قهرمانی آسیا، گفت: دنبال بهانه نیستیم اما در دیدار 
نیمه نهایی پوریا اقدس��ی با حریف مطرح قزاقس��تانی، داوری به نفع میزبان ب��ود. در صورت قضاوت عادلانه 
این دیدار، اقدس��ی به راحتی فینالیس��ت می ش��د و در نهایت به مدال طلا می رسید. در فینال کومیته تیمی 
نیز مش��کلات داوری وجود داش��ت که در نتیجه تاثیرگذار بود. اشتباهاتی که باعث شد دو مدال طلای ما به 

راحتی از دست برود.

رک�ورددار پ�رش ط�ول ای�ران می گوی�د رکوردهایی که 
فدراس�یون برای قهرمانی داخل س�الن آسیا در نظر گرفته 
منطقی نیست و بیشتر نشان می دهد که دنبال اعزام تیمی 

کوچک هستند.
مسابقات دوومیدانی قهرمانی داخل سالن آسیا از ۲۲ تا ۲۵ بهمن 
۱۴۰۰ به میزبانی قزاقستان برگزار می شود. ایران در این مسابقات 
پنج س��همیه دارد که تمامی هزینه های آن ها برعهده فدراس��یون 
دوومیدانی قزاقستان به عنوان میزبان است. فدراسیون دوومیدانی 
ایران در این راستا رکوردهای ورودی مسابقات را اعلام کرده اما حد 

نصاب ها صدای ورزش��کاران و مربیان را درآورده و باعث انتقاد آنها شده، چرا که معتقدند در برخی مواد ورودی ها 
بسیار سخت و در چند ماده راحت است. محمد ارزنده، رکوردار پرش طول ایران و کارشناس دوومیدانی در گفت وگو 
با ایس��نا به حدنصاب های در نظر گرفته ش��ده اشاره و بیان کرد: هر فدراسیونی برای حضور قدرتمند در مسابقات 
می تواند حدنصاب در نظر بگیرد اما موجودی فدراسیون دوومیدانی این نیست یعنی با رکوردهای فعلی ورزشکاران 
ما سازگاری ندارند و بیشتر به دنبال اعزامی تیمی سه یا چهار نفره هستند. حدنصاب ها اصلا منطقی نیستند و به 
هیچ وجه نمی توان با دیدگاهی مثبت به آن ها نگاه کرد. مثلا در ۶۰ متر اگر کسی ۶.۶۳ ثانیه بدود، ورودی مسابقات 
داخل سالن جهان را می گیرد اما ورودی قهرمانی آسیا را به دست نمی آورد. او با بیان اینکه اعزامی تیمی کوچک به 
مسابقه به نفع دوومیدانی نیست،   افزود: پیشرفت دوومیدانی در اعزام ورزشکاران به مسابقات است تا رقابت کنند 
و تجربه به دست بیاورند. وقتی ورزشکاران تمرین کنند و به مسابقه ای اعزام نشوند، سرخورده می شوند. می گوییم 
حد نصاب ها خوب و رکورد ورزشکاران ضعیف است اما برای بهبود رکوردشان چکاری انجام داده ایم؟ آیا استعدادیابی 
کرده، نخبه ای را به دومیدانی آورده  و حمایت کرده ایم؟ ما این کارها را انجام نداده ایم و حالا می گوییم هر کس��ی 
به حد نصاب ها نرس��ید، برود برای خودش تمرین کند. این دیدگاه مثبتی نیس��ت. ارزنده با بیان اینکه نسل قبلی 
که تجربه المپیک و مدال آوری در مس��ابقات مختلف را داشت، از دوومیدانی رفته است. ادامه داد: بعد از بازگشت 
از المپیک ۲۰۱۲ که ۱۰ نماینده داشتیم، زنگ خطر برای فدراسیون به صدا درآمد که این ورزشکاران جایگزین 
می خواهند اما نه تنها این کار را انجام ندادند بلکه همان نفرات را هم از دست شان دادند. بنابراین خیلی عقب افتادیم 

و الان دوومیدانی ما مثل یک کشتی به گل نشسته است. 


